
 

 

 

 
Protokoll styrelsemöte 3/2025 
 

 
Tid: 20 mars 2025 kl. 19.00 

Plats: Teams 
 
 

Närvarande: Mats W, Jan H, Martina B, Robin A, Palle W, Solveig M, Maritha N 
från p 7, Agnet P från p 9 

Frånvarande: Marie E 
 

 
1.Mötet öppnas. Ordf Mats W hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 
Sekreterare: Solveig M och Maritha N från p 7 

Justerare: Robin A 
 
3. Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående Protokoll är utskickat  
 

5. Rapporter 
A. Ledningens rapport, MW, MN 

Arbetet med att se över vår dataplattform pågår och vi tittar på olika förslag. Vi 
jobbar med att ta fram en spec. Arbetet fortgår. 
 

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 
 

C. Banansvarig, PW 
 
Planering för banbesiktningar av FS banansvarig kommer att sättas. Saknas en 

återkoppling från Alingsås om justeringar vilket måste ske innan 
tävlingssäsongen börjar. Bangruppen haft ett möte beslutades att Alingsås måste 

åtgärda staketet, väntar på besked om att det åtgärdas. Beslutades om 
Besiktning av banor v.a.å. detta år kommer CIM, SDA/GHK, 7HS, samt VHS ska 
besiktas. Övriga banor gör sin egenbesiktning och skickar in till FS före första 

tävling. 
 

D. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 
 
E. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

En träff med Mats, Martina, Agge och Jinny kommer att bli under vintern. Under 
planering. 



 

 

 

F. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 
Agge jobbar på en manual för hur man registrerar in nya hundar i vårt register. 
Arbetet fortgår. Agges arbete med registrering av nya hundar pågår kommer ut 

så snart det är klart. 
 

G. GDPR-ansvarig, MN 
 
H. Utbildningsansvarig, ME 

 
I. Domaransvarig, MW 

 
6. Styrelsens arbete 

 
6a. SM 2025 MB 
Året arrangör har ställt frågan om upplägg för loppen för Whippet.  

FS svar: Det är upp till arrangerande sällskap att välja att köra antingen som för 
greyhound eller som tidskval. Enl regelverket så står att det är kval där 3 bästa 

går vidare om inget annat anges. 
 
6b. Kongress 2025 

-Revisionsberättelse 
-Balans och Resultaträkning 

-Handlingsprogram 2025-2027 
-Verksamhetsberätttelse 
-Uppföljning handlingsprogram 2022-2024 Gick igenom av styrelsen 

 
6.c. Beslutsliggare 

 
7. Ekonomisk rapport  
På kontot finns idag 161 071 kronor, medlemsavgifterna, totalt 64000 kronor är 

fakturerade till sällskapen. 
Beslutades att ett sparkonto läggs upp för att flytta över Zellinger fondens 

pengar dit. 
 
8. Skrivelser 

8.3.3/2025 
 

9. Övriga frågor 
-Statistik för övriga raser finns nu på hundkapp.se 
 

10. Kalendarium 
Nästa möte är kongressen den 5 april via Teams. 

 
11. Mötets avslutande 
Ordförande Mats tackade alla för ett bra möte och avslutade. 

 
 


